
Referat af bestyrelsesmøde i Hjortshøj grundejerforening tirsdag den 30. maj kl. 19 hos Hjalti 

 

Siden sidst 

- Generalforsamling + hyggeaften. Forløb godt, godt arrangement med mange mennesker og hygge.  

Vi skal have involveret lidt flere folk til at hjælpe med v. hyggeaften. Stor tak til Tage for hjælpen 

som dirigent. Husk at sende særskilt indbydelse ud i god tid. 

Bestyrelsens forretningsorden – vi gennemgår kort forretningsorden – og justerer evt. 

- Vedtaget enstemmigt. 

Økonomi 

- Nets opkrævning ca 700 kr 

- Nedgravning af forhindringer 3625 kr 

- Webhotel 186,75 kr 

- Generalforsamling – ca 5500 + leje af forsamlingshus. 

Kontingent opkrævning – evt restancer – hvordan gør vi det/ hvordan plejer vi at gøre? 

- Mikkel får girokort fra Hjalti og går ud til 3 grundejere, som er i restance. 

Legeplads – stillingtagen til tilbud fra Lindå Balle + legetøjsfirma Maxplay 

Vi har taget to tilbud hjem – et fra Maxplay. Og et fra Lindå Balle maskinstation. Tilbud skal rettes til. Troels 

taler med Lindå Balle. 

Veje/ Asfalt/ fortov/ kantsten – nu og på længere sigt… skal vi sætte noget i gang – fex et ”vej-udvalg”… 

- Vi nedsætter udvalg. Søren og Troels deltager fra bestyrelsen.  Vi spørger rundt i foreningen, om vi 

har nogle folk, som fx er ansat v. Skanska el lign.  

Århus Kommune overdrager Løvagervej… på et tidspunkt… hvordan forholder vi os til det? 

- Vi skal være på forkant ifht overtagelse af Løvagervej. Vi vil ikke overtage en vej/ fortov, som vi skal 

renovere efterfølgende. Århus Kommune vil i fremtiden overdrage vedligehold af Løvagervej – 

hvornår vides ikke med bestemthed, men den er på listen over veje, som skal overdrages. 

Arhus Vand – spildevand/ regnvandsledninger – kort orientering 

- Århus Vand er i øjeblikket ved at undersøge spildevands- og regnvands-ledninger rundt i området. 

De har på nuværende tidspunkt konstateret fejl i hos nogle af vore grundejere. Den enkelte 

grundejer vil blive kontaktet af ingeniøren fra Århus Vand, hvis der er fejl, der skal udbedres. HUSK: 

At beholde kvitteringen/ sedlen for gennemgang/ udbedringer. Den er god at have ved ejerskifte/ 

salg. 



Grill aften i august? Hvilken dato? 

- Uge 34 – der nedsættes et udvalg. Sommerfest lø 26. aug. Mikkel er tovholder. Mikkel og Mette og 

laver invitation. 

Multihus Hjortshøj – grundejerforening købe andel? 

- Vi vedtog at støtte Multihus hjortshøj med 5000 kr. Vi køber en guldaktie. 

Henvendelser til grundejere vedr. hække/ haver. 

- Vi diskuterede, hvordan vi henvender os til grundejere, der ikke får klippet hæk eller på anden vis 

misligeholder haven eller græskanter ud mod vejen. Vi traf ingen beslutninger. 

-  

Sprøjtning af fortove/ kanter. Vore fortove er (allerede) ved at gro til rundt omkring – hvordan forholder 

vi os til det?  

- Troels spørger kommunen om givne regler. 

Evt. 

- Intet til evt. 

Ref Troels 

 


